
Kedves Olvasók!

A sajtóban időnként előforduló pontatlan, illetve téves-információk miatt, de legtöbbször az ifjúsági 
sakk-hírek megjelenése után, már többször jutott el hozzám szülői-panasz.
Ezúton szeretnék nyilvánosan reagálni és kérem szíves türelmüket, megértésüket, amit lehet saját 
hatáskörben megpróbálunk orvosolni. Természetesen, azt szeretjük, ha foglalkoznak velünk, de nem 
oszthatjuk 100%-osan híres színésznőnk egykori mondását, hogy 

MINDEGY HOGY JÓT VAGY ROSSZAT, CSAK IRJANAK RÓLUNK!

A BKMSSZ elnöksége  és  magam nevében  is  szeretettel  tájékoztatok  mindenkit,  hogy a  Bács-
Kiskun Megyei Sakkszövetség hivatalos lapjának a Petőfi Népe napilapot tekintjük
(függetlenül  attól,  hogy  erre  vonatkozólag  semmiféle  írásos  szerződést,  megállapodást  korábbi 
időszakról sem tudtam fellelni a szövetség archívumában).

A  t.  Sportszerkesztőség  részére  rendszeresen  küldözgetek  sakk-híreket,  ha  van,  a  részletesebb 
információk elérésére szolgáló internetes link-eket, illetve személyes elérhetőséget is meg szoktam 
adni.

Emellett természetesen egyéb média-ismeretségünk is van, időnként őket is 
KI KELL SZOLGÁLNI,  helyi  érdeklődésre  számot  tartó  hírekről,  eseményekről  másoknak  is 
tájékoztatást tudok adni. 

Azt is tudom, hogy a SAJTÓ NAGY ÚR, minden külön konzultáció-, értekezés-, egyéb információ 
és  adatgyűjtés,  vagy  kapcsolat-keresés  után  (vagy  anélkül),  de  fenntartja  magának  a  vágás-, 
szerkesztés-, törlés-, kommentálás stb. jogokat.

Tudjuk, hogy megjelenés előtt nemigen van arra mód- és lehetőség, hogy pl. a kefe-lenyomatot a 
beküldőnek meg tudnák mutatni.  Talán szerintem, akik ezt megtehetnék a nyomdában, NEM IS 
LEHET TUDNI, hogy ki az  eredeti  hír-forrás,  mert  ezt  nemigen szokták feltüntetni.  A magam 
részéről pl. semmiféle honoráriumot, sem egyéb elismerést soha nem is kapok, de nem is kérek, 
melyet  ki  is  szoktam  jelenteni,  elegendő  öröm  számomra,  ha  olvashatok  bármit  is  a  megyei 
sakkozókról, melyekről sejtem is, hogy az információ valószínűleg tőlem származhat.

Néha szoktam persze mosolyogni is, ha ilyeneket látok: egy ifjú tehetségről (azt is lehet gondolni, 
hogy az én szerény közreműködésemmel) korábban megjelent, hogy  ÚTON A MESTERI CÍM 
FELÉ,  most  meg már  nagymesternek  van -megelőlegezve-  titulálva,  mindamellett,  hogy ennek 
megszerzésére is képes, szurkolunk érte, és talán nem is sok idő múlva tapsolhatunk neki!

Továbbra is kérem a kedves olvasókat, ha bárminemű tévedést, tévesztést tapasztalnak sakk-ügyben 
a hallgatott-, nézett- műsorokban, vagy olvasott sajtóban, szóljanak, írjanak, hátha tudunk is valamit 
intézni és tovább tudjuk építeni a sajtóval való, véleményem szerint az utóbbi időben javuló, az 
internet-nek köszönhetően pedig egyre csak gyorsuló- és bővülő kapcsolatainkat!

Ha valakinek bármely konkrét észrevétele van, legyen kedves már pontosan megadni,  hogy hol, 
mikor és mi az, ami helytelenül szerepel, vagy sértő, akkor könnyebb orvosolni, akár felelősöket 
(magamat is ha kell) keresni, vagy talán még  helyre-igazítást is kieszközölni.
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